## 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



港興混凝土有限公司 — 青衣廠 Quon Hing Concrete Co., Ltd - Tsing Yi Factory



## 中小企界別 — 建造業、 製造業及工業服務

SMEs - Construction, Manufacturing and Industrial Services

港興混凝土有限公司 一 青衣廠 (青衣廠) 重視良好環境管理,並承諾以對社會和環境負責任的方式推展業務。青衣廠於過往一年透過實踐不同措施及提升設備,積極推動環保,其中包括於廠房內增設製冰機以減少生產混凝土所需的冰耗量和運輸燃油消耗量,同時與業務伙伴合作,於工廠出口增設自動洗車台等。

Quon Hing Concrete Co., Ltd-Tsing Yi Factory (Tsing Yi Factory) accords high importance to environmental management and is committed to be responsible to the society and environment during its operation. Tsing Yi Factory actively gives impetus to environmental protection by adopting various green practices and enhancing its equipment over the past year, including the installation of an in-house ice making plant to reduce consumption of ice and transportation fuel during concrete manufacturing and cooperating with its business partner to install an automatic wheel washing facility at the factory exit, etc.



架起工廠的地面,以便於地下建立排水和管道系統,協助收集廢水及雨水作清潔車輛、沖洗儲存缸及清洗地面用途。

Facilitating the collection of wastewater and rainwater for car washing, tank rinsing and ground flushing by elevating the ground level of the Factory in order to set up a drainage and pipe network underneath.



採用符合歐盟五期排放標準的混凝土攪拌運輸車,並每年檢查 工廠的所有貨車,以有效控制車隊的路邊排放量。

Adopting concrete mixer trucks that meet Euro V emission standards and inspecting all the Factory's trucks annually to effectively control roadside emissions from the vehicle fleet.



與鄰近公司合作,在工場出口安裝自動化輪胎清洗設備,確保工場車輛駛出道路時不帶塵土。

Cooperating with its neighbouring company to install an automatic wheel washing facility at the site exit to ensure that no dust and soil will be carried out to the access road by site vehicles.